
 

 

 
 

Rondvraag raadscommissie Omgeving en Economie 11 juni 2019 
 
 
Inmiddels is het al weer een behoorlijk tijdje stil omtrent het klooster in Ootmarsum. Vraag 
1: Kan de wethouder aangeven hoe het nu met de verkoop staat?  
Vraag 2: En daaraan gekoppeld zouden we als fractie graag een chronologisch overzicht 
opgesteld willen zien vanaf het moment van aankoop door de gemeente tot nu, met daarin 
vermeld: meldingen richting raad, gedane afboekingen, planvormingen, geïnteresseerde 
partijen(mag anoniem), etc... Eigenlijk elk relevante gebeurtenis.. 
 
Deze laatste vraag mag natuurlijk schriftelijk worden beantwoord, echter indien mogelijk wel 
voor de raadsbehandeling van de jaarrekening 2018. 
 


